

المرجم: ر.م.إ./2021/12/ التاريخ: 18 مارس 2021

Mr. Hassan Al Serkal

Chief Executive Officer Dubai Financial Market **Dubai -United Arab Emirates** المحترم

الأستاذ/ حسن السركال

الرئيس التنفيذي سوق دبی المالی

دبى - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Nominations for Board membership الموضوع: المترشِّحين لعضوية مجلس البدارة في شركة الامارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع ("الشركة")

of the Company

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبه وبعد ،،،

Further to the Company's notification dated 7th of March 2021 related to the nominations received for Board membership of the Company, we attach herewith the profiles of the nominees as follows:

- 1. Mr. Khaled Abdulla Alqubaisi
- 2. Mr. Ziad Abdulla Galadari
- Mr. Abdulla Rahma AlShamsi
- Ms. Yusra Abduljalil Al-Hashimi 4
- Ms. Eman Almutawa AlSuwaidi 5.
- Mr. Mohamed Obaid Bin Omair

عطفاً على اخطار الشركة والمؤرخ في 7 مارس 2021 بشأن أسماء المترشِّحين لعضوية مجلس إدارة في الشركة, نرفق بطيه السير الذاتية لكل من المرشحين التالية أسماؤهم:

- السيد/ خالد عبدالله القبيسي
 - السيد/ زياد عبدالله كلداري
- السيد/ عبدالله حمد رحمه الشامسي
- السيدة/ يسرى عبدالجليل الهاشمي
 - السيدة/ إيمان المطوع السويدي .5
 - السيد/ محمد عبيد بن عمير

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Ali Al Ali Company Secretary (Acting)

علی آل علی أمين سر مجلس الادارة (بالإنابه)

Copy to Securities and Commodities Authority



نسخه إلى هيئة الاوراق المالية والسلع



Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC

P.O. Box 502666, Dubai, United Arab Emirates



Mr. Khaled Al Qubaisi

Chief Executive Officer Chief Executive Officer, Aerospace, and Renewables & ICT at Mubadala Investment Company PJSC.

Khaled Al Qubaisi has extensive leadership experience in various fields including investment policy development, the aerospace and defense industries, ICT and telecommunications industries as well as the renewable energy industry.

He holds the position of Chief Executive Officer Chief Executive Officer, Aerospace, and Renewables & ICT at Mubadala Investment Company PJSC. Khaled is also a member of the Mubadala Investment Committee.

Currently, he is a member of the Board of Directors of Emirates Integrated Telecommunications Company, as well as other leading companies in the UAE:

- Chairman of Al Yah Satellite Communications
 Company PJSC
- Chairman of Tabreed, National Central Cooling Company PJSC (Tabreed)
- Chairman of Injazat Data Systems LLC
- Vice Chairman of Abu Dhabi Motor Sports
 Management LLC
- Vice Chairman of Abu Dhabi Future Energy Company PJSC - Masdar
- Vice Chairman of Global Foundries Inc
- Vice Chairman of Finance House PJSC
- Board Member of Insurance House PJSC
- Board Member of Mubadala Petroleum LLC

He holds a Masters degree in Project Management (MSPM) from George Washington University, and a Bachelor degree in finance and operations management from Boston University.

السيد خالد عبدالله القبيسي

الرئيس التنفيذي لقطاع صناعة الطيران, والطاقة النظيفة, وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات في شركة مبادلة للاستثمار

يتمتع خالد القبيسي بخبرات عملية طويلة ومتميزة في عدة قطاعات, بما في ذلك تطوير السياسات الاستثمارية, وصناعة الطيران والصناعات الدفاعية, وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات, والطاقة النظيفة.

يشغل القبيسي منصب الرئيس التنفيذي لقطاع صناعة الطيران, والطاقة النظيفة, وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات في شركة مبادلة للاستثمار, وكذلك عضوية لجنة الاستثمار التابعة لمبادلة.

كما يشغل حالياً عضوية مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة, بالإضافة إلى عضوية مجالس إدارة شركات أخرى رائدة في الدولة, وهي كالتالى:

- رئيس مجلس إدارة شركة الياه سات
- رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع –
 تبريد
 - رئيس مجلس إدارة إنجازات لنظم البيانات ذ.م.م- إنجازات
- نائب رئيس مجلس إدارة شركة أبوظبي لإدارة رياضة السيارات ذ.م.م
- نائب رئیس مجلس إدارة شركة أبوظبي لطاقة المستقبل ش.م.خ – مصدر
 - نائب رئيس مجلس إدارة شركة غلوبل فاوندريز
 - عضو مجلس إدارة دار التأمين ش.م.ع
 - عضو مجلس إدارة شركة مبادلة للبترول ذ.م.م
 - نائب رئيس مجلس ادارة دار التمويل ش.م.ع

يحمل القبيسي شهادة الماجستير في إدارة المشاريع من جامعة جورج واشنطن, وشهادة البكالوريوس في التمويل وإدارة العمليات من جامعة بوسطن, الولايات المتحدة الأمريكي.



Mr. Ziad Galadari Chairman of Galadari Advocates and Legal Consultants

Ziad Abdulla Galadari is the Founder of Galadari Advocates and Legal Consultants. He has vast experience in the field of Law and Legal consultancy. In addition to his legal and investment expertise, he has made remarkable contributions enabling Dubai for hosting international events and global conferences.

Currently, he is the Chairman of Galadari Advocates and Legal Consultants, as well as the Chairman of the Galadari Investment Group in the United Arab Emirates.

He is currently a member of the Board of Directors of Emirates Integrated Telecommunications Company, and the following leading organizations/ companies in the UAE:

- Chairman of Jebel Ali Racecourse Council
- Board Member of Dubai World Trade Centre
- Board Member of Dana Gas PSJC

He has a Bachelor's degree in Law (LLB) from the United Arab Emirates University (UAEU).

السيد زياد عبدالله كلداري رئيس مجلس إدارة مكتب كلداري محامون ومستشارون قانونيون

يتمتع زياد كلداري مؤسس مكتب كلداري محامون ومستشارون قانونيون بخبرات رائدة في مجال المحاماة, والإستشارات القانونية. بالإضافة الى خبراته القانونية والاستثمارية, يمتلك مساهمات زاخرة في استضافة مدينة دبي للمحافل الدولية والمؤتمرات العالمية.

يرأس حالياً منصب رئيس مجلس إدارة مكتب كلداري محامون ومستشارون قانونيون, ورئيس مجلس إدارة مجموعة كلداري للاستثمار في الإمارات العربية المتحدة.

يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة, كما يشغل أيضاً عضوية مجالس إدارة شركات اخرى رائدة في الدولة وهي على النحو التالى:

- عضو مجلس إدارة مركز دبي التجاري العالمي
 - عضو مجلس إدارة شركة دانة غاز ش.م.ع.
- رئیس مجلس إدارة مضمار جبل علي لسباقات الخیل.

وهو حاصل على شهادة بكالوريوس في القانون من جامعة الإمارات العربية المتحدة.



Mr. Abdulla Al Shamsi

Abdulla Hamad Rahma Alshamsi has a vast and impressive experience of over 30 years in various sectors including banking, telecommunications, maritime shipping and international logistics as well as real estate.

Al-Shamsi has held several leading and executive as well as board member positions in a number of local companies and associations such as:

- Board Member Dubai Islamic Bank 1999 2008
- General Manager United Arab Shipping Agencies Co. UASAC (Emirates) Agents for United Arab Shipping Co. (SAG) – 1991 – 2014
- Board Member Emirates Integrated
 Telecommunications Company 2007 2018
- Chairman Dubai Properties Group 2012 -2015
- Chairman Middle East Container Repair Co. (LLC) 1991
 2013
- Vice President Dubai Shipping Agents Association 2000 -2014
- Founding Member and Treasurer UAE Tennis Association 1982 -2010

Al-Shamsi has also been a board member in DIB since March 2014

He has a Bachelor's degree in Business and Public Administration from New York University, USA.

السيد عبدالله حمد رحمه الشامسي

يتمتع عبدالله حمد رحمه الشامسي بخبرة تمتد لأكثر من 30 سنة في مجالات مختلفة وقطاعات متنوعة في الدولة منها القطاع المصرفي, وقطاع الاتصالات والعقارات وأعمال الشحن البحرى واللّوجستى.

كما قد شغل الشامسي سابقاً منصب عضو مجلس إدارة ومناصب أخرى في عدة مؤسسات وشركات من بينها:

- عضو مجلس إدارة في بنك دبي الإسلامي 1999 2008
- المدير العام لشركة وكالات الملاحة العربية المتحدة 1991 -2014
- عضو مجلس إدارة في شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة 2007 -2018
 - ورئيس مجلس إدارة لمجموعة دبي للعقارات 2012 2015 •
- رئيس مجلس إدارة لشركة الشرق الأوسط لإصلاح الحاويات 2013- 1991
 - نائب رئيس جمعية وكاء الملاحة بدبى 2000 -2014
- عضو مؤسس وأمين صندوق اتحاد الإمارات للتنس 1982 -2010

ويشغل الشامسي حالياً منصب عضو مجلس إدارة في بنك دبي الإسلامي منذ مارس 2014.

وهو حاصل على شهادة البكالريوس في التجارة وإدارة الأعمال من جامعة نيويورك في الولايات المتحدة.



Ms. Yusra Alhashimi Founder & CEO Igraa Education (IQLC)

Al-Hashimi has a versatile experience for 15 years in various fields including education and information systems. She has held multiple leading positions including board directorship in Young Arab Leaders Organization since 2017, in addition to heading different departments in Emirates National Oil Company (ENOC) such as Quality Control & Risk Management Dept., Quality Auditing & Project Management Dept. and Facilities Management Dept.

She possesses a wide set of skills extending from corporate management, financial planning and strategy to marketing and business development.

Al-Hashimi holds a bachelor's degree in Engineering in Information Systems from Heriot Watt University in the UK.

السيدة يسرى عبدالجليل الهاشمي المؤسس والمدير التنفيذي لمركز "اقرأ" التعليمي

تتمتِّع الهاشمي بخبرة 15 سنة في مجالات مختلفة منها التربية وقيادية ونظم المعلومات, كما قد شغلت الهاشمي عدة مناصب إدارية وقيادية في الدولة منها عضوية مجلس إدارة في مؤسسة القيادات العربية الشابة منذ عام 2017, و ترأست عدة أقسام إدارية في شركة بترول الإمارات الوطنية (إينوك) كقسم مراقبة الجودة والمخاطر, وقسم تدقيق الجودة وإدارة المشاريم و قسم إدارة الدعم الفنى. .

وتمتلك الهاشمي مهارات عدة في الإدارة المؤسسية والتخطيط المالي والاستراتيجي والتسويق وتطوير الأعمال.

وهي حاصلة على شهادة البكالريوس في هندسة نظم المعلومات من جامعة هيريوت وات, ادنبره المملكة المتحدة.



Ms. Eman AlSuwaidi

Senior Director -Dubai' The Model Centre -The General Secretariat of the Executive Council of Dubai

Eman Almutawa Al-Suwaidi has a versatile experience extending over 25 years where she has held many positions in multiple sectors, including banking, investment, government and federal sectors, which equipped her with a multitude of skills in various fields including enhancing government services, drawing up policies and strategies, performance management, and achieving quality and excellence programs. She is distinguished for having a sense of positive competition and constant pursuit of achieving the first place.

Al-Suwaidi currently holds the position of Senior Director of Dubai' The Model Centre at the General Secretariat of the Executive Council of Dubai which is mandated for improving Government Services. Through her leadership of the Dubai The Model Center, Dubai Government achieved exceptional results in terms of improving government services.

She has held various memberships in a number of institutions and awards programs such as:

- Member of the Women's Happiness Council in the General Administration of Residency and Foreigners Affairs in Dubai
- Member of women sports committee in Dubai Sports Council
- European Foundation Award for Quality
- Dubai Government Excellence Program
- Sheikh Khalifa Program for Excellence in Governmental Performance and others.

Al-Suwaidi does not hold any board directorship position in any firm at the moment.

Al-Suwaidi holds a Bachelor in Business Administrations from Higher Colleges of Technology and Master's degree in Quality Management and is a graduate from the Mohammed Bin Rashid Program for Leadership Development. She is also an EFQM Certified Evaluator from the British Quality Foundation, UK.

السيدة إيمان المطوّع السويدي مدير مركز نموذج دبي في الأمانة العامة للمجلس التنفيذي لإمارة دبى لتحسين الخدمات الحكومية

ترأس السويدي حالياً منصب مدير مركز نموذج دبي في الأمانة العامة للمجلس التنفيذي لإمارة دبي لتحسين الخدمات الحكومية. ومن خلال قيادتها لمركز نموذج دبي حققت حكومة دبي نتائج استثنائية على مستوى تحسين الخدمات الحكومية.

تتمتَّع السويدي بخبرة 25 سنة في قطاعات مختلفة منها القطاع المصرفي والإستثماري والحكومي والإتحادي مما أكسبها مهارات عدة في مجالات مختلفة تشمل تحسين الخدمات الحكومية ووضع السياسات والإستراتيجيات وإدارة الأداء وتحقيق برامج الجودة والتميز. وقد غرفت ايمان السويدي, وتميزت في حياتها المهنية والشخصية بحس المنافسة الإيجابية والسعي الدائم لتحقيق المركز الئول.

وقد شغلت السويدي عضوية لجان عدة كان من بينها:

- عضو مجلس السعادة للسيدات في الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب بدبى
 - عضو لجنة رياضة المرأة في مجلس دبي الرياضي
 - جائزة المؤسسة الأوروبية للجودة
 - برنامج دبی للأداء الحکومی
 - برنامج الشيخ خليفة للأداء الحكومي المتميز وغيرها

لا تشغل السويدي عضوية أي مجلس إدارة في الوقت الحالي.

وهي حاصلة على شهادة البكالوريوس في العلوم التطبيقية – إدارة الأعمال من كليات التقنية العليا وماجستير في الجودة وخريجة من برنامج محمد بن راشد لإعداد القادة فضلاً عن كونها أيضاً مقيم معتمد EFQM من المؤسسة البريطانية للجودة بالمملكة المتحدة.



Mr. Mohamed Obaid bin Omair

CYG Gulf LLC - Partner & Administrative Director

Etihad Capital - Board Member

WECO Pharmaceuticals - Partner and Board Member

Mohamed Bin Omair has held several directorship and executive positions in multiple firms such as Unifund, VIECO Pharmaceuticals, and Etihad Capital. His expertise extends from finance and asset management to pharmaceutical industry to energy and infrastructure.

Currently Bin Omair is a board member at Etihad Capital as well as VIECO Pharmaceuticals. He is also a partner and director at CYG Guld LLC.

Bin Omair is a licensed lawer in the United Arab Emirates since 2005. He holds a bachelor's degree in Law.

السيد محمد عبيد بن عمير مدير شركة سي واي جي جلف المحدودة عضو إدارة في اتحاد كابيتال عضوية مجلس إدارة في فيكو للصّناعات الدّوائية

تولَّى محمد بن عمير مناصب قيادية مختلفة في شركات عدة في الدولة ويتمتع بخبرة متنوعة في مجالات مختلفة تشمل التمويل وإدارة الأصول, صناعة الأدوية, الطاقة والبنية التحتية.

يشغل بن عمير حالياً منصب عضو إدارة في اتحاد كابيتال, كما يشغل كذلك عضوية مجلس إدارة في فيكو للصّناعات الدّوائية. وهو شريك ومدير شركة سى واي جي جلف المحدودة.

وهو حاصل على شهادة البكالريوس في القانون , كما أنّه محامي مرخّص غير مشتغل في الدولة منذ عام 2005.